

11,5% vol.
12% vol.
12,5% vol.
13% vol.
13,5% vol.
14% vol.
14,5% vol.

60 mm



100 mm

Gato Negro

Carmenère

200X - Central Valley - Vallée Centrale
Wine of Chile-Vin du Chili

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, your loved ones or just by yourself, and you want to enjoy the moment in a relaxed and simple way.
Now that you have it in your hands, forget about your worries. You are just about to enjoy a GatoNegro moment.

Colour: intense violet with blackish tones, very dark.

Aroma: spices, mild green pepper, some tobacco, very fruity and fresh.

Taste: a pleasant wine, ample, velvety, medium-bodied, with a pleasing finish, a different wine capable of surprising the consumer with its first impression.

This Carmenère GatoNegro goes with happy times and dishes that are not very spiced, poultry (chicken, turkey) and creamy cheeses such as brie.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes ces occasions où en compagnie de votre famille, de vos amis ou simplement seul, vous souhaitez savourer un bon moment de manière simple et décontractée, sans aucune prétention. Maintenant que vous l'avez entre vos mains, oubliez tout le reste. Vous êtes sur le point de déguster un pur moment GatoNegro.

Robe: très sombre d'un violet intense tirant sur le noir.

Naz: arômes épicés de poivron vert, très fruité et frais avec une note de tabac.

Bouche: vin agréable, ample et velouté, d'une bonne structure, à la finale agréable, il est différent et capable de surprendre le consommateur dès la première impression.

Ce GatoNegro Carmenère accompagne les bons moments et les plats modérément épicés, les viandes blanches (poulet, dinde) et les fromages crémeux (brie).

2011
2012
2013
2014
2015

75cl **XX,X% vol.** Red Wine - Vin Rouge

Imported by / Importé par: THE NETHERLANDS: Baarsma's Dranken B.V., NL-8400 AD, Gorredijk, (0)513469469, www.baarsma.com, FRANCE: Baarsma France S.A., R.L., F-59223, Roncq, (320)037000, FRANCE: SAPRIM - BP 357 - 97829 Le Port - Reunion





Contains Sulphites - Contient des Sulfites

Produced and bottled by -
Produit et Embouteille par
Viña San Pedro S.A., Molina-Chile
Envasado en Chile

www.GatoNegro.cl

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado)

V2099524

EA N-13

780430012280-5

Medidas (ancho x alto) 60 x 100 mm.
Papel Chromolux 900 - 90gr/m²
Barniz Acuoso Mate
Impresión y Pegado Offset - Engomada

Colores



Negro



P 2665 C



P 2655 C



P 7499 C (50%)

Color de Fondo:
Pantone sólo refencial,
debe imitar el color
del papel del frente.

Recursos